
 
Schriftelijke vragen aan het College van B&W  

van Deventer (ex artikel 45 RvO)  

d.d. 7 augustus 2012 over: 

 

Financiële situatie DRTV  
 

 

 

In de media circuleert een mail van de heer Eelco van den Kerkhoff, directeur/hoofdredacteur bij 

DRTV. De fractie van Deventer Belang heeft naar aanleiding van die mail de volgende vragen aan het 

College: 

 

1. Heeft het College deze mail ook echt officieel ontvangen en kennis genomen van de inhoud? 

 

2. Heeft het College ook al de jaarrekening ontvangen van de DRTV? En zo ja, is deze jaarrekening 

een onderbouwing van de geschetste ernstige financiële waarin DRTV zou verkeren? 

 

3. Als de DRTV zich daadwerkelijk in een dergelijke benarde situatie bevindt, is het mogelijk dat dit 

consequenties heeft voor het plan van de herhuisvesting van de bibliotheek?  

 

4. Het College heeft recent DRTV voorgedragen voor het verkrijgen van de zendmachtiging. Een van 

de pijlers onder deze voordracht was het belang van continuïteit. Dit waarborgt ons inziens geen 

enkele continuïteit. Hoe denkt het College deze nu wel te waarborgen? 

 

5. Deelt het College onze mening dat de situatie die de heer Van den Kerkhof nu schetst het door 

DRTV recent aangeleverde businessplan ten behoeve van de vergunningverlening wel heel erg 

ongeloofwaardig maakt? 

 

6. De heer Van den Kerkhoff spreekt van een laatste financiële injectie. Is hier eerder, op welke 

wijze dan ook, een toezegging over gedaan door het College? En zo ja, wat was de officiële 

inhoud van die toezegging en als het een schriftelijke toezegging was kunnen we die dan per 

omgaande ontvangen? 

 

 

Met vriendelijke politieke groeten,  

namens de fractie van Deventer Belang,  

 

Bert Kleine Schaars,  

semsplace@planet.nl  

telefoon 0613224033 of 0570 53 28 91 


